
Protokół Nr LVII.2024 

z sesji Rady Gminy Górzyca 

odbytej w dniu 25 stycznia 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Bańka o godzinie 13
00  

otworzył sesję 

i po powitaniu wszystkich  oświadczył, że na sesji obecnych jest 14 radnych 

(nieobecny radny Krzysztof Krupa), co stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że  sesja jest rejestrowana                       

i transmitowana w internecie,  a głosowanie odbędzie się przy użyciu urządzeń 

do głosowania.  

 

Przewodniczący rady Gminy przedstawił wniosek Wójta Gminy Górzyca                   

o dokonanie zmiany w porządku obrad sesji poprzez zmianę kolejności podjęcia 

uchwał, polegającej na przeniesieniu: 

- z punktu  9. do punktu 7. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy 

w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku 

lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu”  na lata 2024-2028. 

- z punktu 7. do punktu 9. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia 

wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek                      

w szkole dla dzieci i młodzieży z terenu Gminy Górzyca” na lata 2024-2028. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy zgłaszają inne propozycje do 

porządku obrad sesji? 

 

Radni nie zgłosili propozycji zmiany porządku obrad sesji. Wniosek Wójta 

Gminy o zmianę porządku obrad sesji w wyniku głosowania jawnego został 

przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za” w głosowaniu jawnym. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu LVI sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Kompleksowi Sportowo-

Rehabilitacyjnemu w Górzycy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania 



w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu”  

na lata 2024-2028. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole dla dzieci i młodzieży 

z terenu Gminy Górzyca” na lata 2024-2028. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Górzyca na 

2024 r. 

11. Sprawozdanie z realizacji zadań zespołu ds. Funduszy Unii Europejskiej za 

okres od 1 stycznia 2023 r. do 31 grudnia 2023 r. 

12. Sprawozdanie z realizacji inwestycji gminnych za rok 2023. 

13. Roczne  sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z działalności               

w roku 2023. 

14. Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

15. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści złożonych interpelacji                

i  zapytań od poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na nie.  

16. Wolne wnioski i informacje.  

17. Sprawozdania komisji Rady o ich pracach w okresie międzysesyjnym lub              

w sprawach projektów uchwał. 

18. Zakończenie obrad LVII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1, 2,  

Zrealizowano na wstępie. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu LVI sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół został zamieszczony na 

stronie BIP i spytał  czy radni zgłaszają uwagi do protokołu  z obrad LVI sesji 

Rady Gminy. 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu  i w wyniku głosowania jawnego protokół 

Nr LVI.2023 został przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Wyniki imienne z głosowania oraz płyta z transmisją obrad stanowią załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. 4 



Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych                 

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Bańka poinformował, że w okresie           

od ostatniej sesji jego działalność związana była z przygotowania dokumentacji 

w celu zwołania obecnej sesji, ponadto poinformował że odbył spotkania                     

z Wójtem i Sekretarzem Gminy.  

 

Ad. 5 

Informacja Wójta Gminy z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Informacje  z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym przedstawił                       

i omówił Wójt Gminy Górzyca Robert Stolarski. 

 

Radna Stanisława Urban  w nawiązaniu do informacji Wójta dotyczącej 

utworzenia gabinetu rehabilitacyjnego, zapytała czy nie ma możliwości zrobić 

tego w innych pomieszczeniach, np. we Pamięcinie czy Żabicach w obiektach 

po Szkołach Podstawowych. Radna dodała, że bardzo przydałaby się taka 

placówka w gminie i stwierdziła, że istniejące w Kostrzynie nad Odrą  czy w 

Słońsku gabinety rehabilitacyjne są bardzo malutkie i mogą funkcjonować. 

Może udałoby się wygenerować jakieś środki z budżetu gminy i wesprzeć to 

przedsięwzięcie. 

Wójt odpowiedział, że widzi zapotrzebowanie na taki gabinet na terenie gminy 

Gorzyca i dlatego podjęte zostały te rozmowy. Kompleks Sportowo-

Rehabilitacyjny jest już przygotowany do takiej działalności, brakuje 

wydzielonego pomieszczenia z boksami w prowadzenia rehabilitacji. Na chwilę 

obecną trwają rozmowy z NFOZ w tym temacie i ewentualne dostosowanie 

pomieszczeń do takiej działalności. Na pewno będziemy szukali rozwiązań w 

tym temacie. 

Radny Ireneusz Grzesiak powiedział że tam jest dość duża kuchnia i zaplecza 

magazynowe, może te pomieszczenia mogłyby zostać adaptowane na 

utworzenie tej salki rehabilitacyjnej. 

Wójt odpowiedział, że likwidacja kuchni i zaplecza to nie jest dobry pomysł, 

ponieważ znajdują się tam wyposażenie i sprzęt kuchenno-gastronomiczny. 

Ponadto koszt adaptacji tych pomieszczeń byłby duży.  

 

Na pytanie radnej Anny Lenard Wójt odpowiedział, że te pomieszczenia są 

przewidziane na pracownię edukacyjną dla dzieci i młodzieży  

 

Radna Maria Syktus zapytała o spotkanie Wójta z Panem Starostą i poprosiła                       

o przedstawienie tematów poruszanych na tym spotkaniu. 

Wójt odpowiedział, że tym spotkaniu poruszane były tematy zw3iązane z 

wyborami samorządowymi. 



Radna Syktus powiedziała, że chciałaby się odnieść do spotkania z dnia 

wczorajszego i miała nadzieję, że będą poruszane zagadnienia związane z 

inwestycjami w naszej gminie, a dokładnie chodzi o drogę do Spudłowa. Radna 

stwierdziła, że sama zamierzała napisać stosowny oficjalny wniosek w tej 

sprawie, ale taki wniosek w tej sprawie został już przesłany do Starostwa. Radna 

stwierdziła, że od wielu lat przekazywane są wnioski w sprawach 

inwestycyjnych dla gminy Górzyca, szczególnie chodzi o remont drogi 

powiatowej do Spudłowa. Radna powiedziała, że ma w tej chwili przygotowane 

zdjęcia i jeżeli radni są ciekawi w czym jest problem to są one do wglądu. Pan 

Wójt oraz Pan Czapłon znają temat i radna prosi o poparcie jej zgłoszeń                        

i wniosków z powagą. Radna zaprasza zainteresowanych po sesji do obejrzenia 

zdjęć. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Kompleksowi Sportowo-

Rehabilitacyjnemu w Górzycy. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

jawne przyjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Kompleksowi Sportowo-

Rehabilitacyjnemu w Górzycy. 

 

Ww. uchwała Nr LVII.315.2024 została podjęta  14 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w 

formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu”  na 

lata 2024-2028. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła w zastępstwie Kierownika Martyna 

Sawościanik asystent rodzinny Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej  

była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 



Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

jawne przyjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w 

formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu”  na 

lata 2024-2028. 

 

Ww. uchwała Nr LVII.316.2024 została podjęta  14 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła w zastępstwie Kierownika Martyna 

Sawościanik asystent rodzinny Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej 

była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

jawne przyjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w 

zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

 

Ww. uchwała Nr LVII.317.2024 została podjęta  14 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego                                        

w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole dla dzieci i młodzieży z terenu Gminy 

Górzyca” na lata 2024-2028. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła w zastępstwie Kierownika Martyna 

Sawościanik asystent rodzinny Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej 

była pozytywna i otworzył dyskusję. 



 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

jawne podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole dla dzieci i młodzieży z 

terenu Gminy Górzyca” na lata 2024-2028. 

 

Ww. uchwała Nr LVII.318.2024 została podjęta  14 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 10 

Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Górzyca na 

2024 rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

jawne podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Górzyca 

na 2024 rok. 

 

Ww. uchwała Nr LVII.319.2024 została podjęta  14 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 11 

Sprawozdanie z realizacji zadań zespołu ds. Funduszy Unii Europejskiej za 

okres od  1 stycznia 2023 r. do 31 grudnia 2023 r. 

 

Godz. 13
40

 radny Adrian Sulmiński opuścił obrady sesji – obecnych jest 13 

radnych. 

 

Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Kierownik Zespołu ds. Funduszy UE 

Agnieszka Pilarska. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

jawne przyjęcie Sprawozdania z realizacji zadań zespołu ds. Funduszy Unii 

Europejskiej za okres od  1 stycznia 2023 r. do 31 grudnia 2023 r. 



 

Ww. sprawozdanie zostało przyjęte  13 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”                 

i 0 głosów „wstrzymujących” /sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Godz. 13
45

 radny Adrian Sulmiński powrócił na obrady sesji – obecnych jest 14 

radnych. 

 

Ad. 12 

Sprawozdanie z realizacji inwestycji gminnych za rok 2023. 

 

Sprawozdanie przedstawił i omówił Sławomir Czapłon Gł. Specjalista ds. 

budownictwa, inwestycji i gosp. przestrzennej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

jawne przyjęcie Sprawozdania z realizacji inwestycji gminnych za rok 2023. 

 

Ww. sprawozdanie zostało przyjęte  14 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”               

i 0 głosów „wstrzymujących” /sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 13 

Roczne  sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z działalności               

w roku 2023. 

 

Sprawozdanie przedstawił przewodniczący Komisji Ireneusz Grzesiak 

/sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 14 

Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

- Radni nie zgłosili żadnych  interpelacji i zapytań. 

 

Ad. 15 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści złożonych interpelacji                 

i zapytań od poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na nie.  

- Brak. 

 

Ad. 16 

Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przekazał informacje dotyczące obowiązku 

złożenia przez radnych dwóch oświadczeń majątkowych w roku 2024: 



- na 2 miesiące przez upływem kadencji, tj. do dnia 29 lutego 2024 r., w którym 

należy przedstawić stan swojego majątku na dzień składania tego oświadczenia; 

- coroczne, w terminie do dnia 30 kwietnia 2024 r. za rok 2023 wg stanu 

majątku na dzień 31 grudnia 2023 r. z zeznaniem PIT. 

 

Ad. 17 

Sprawozdania komisji Rady o ich pracach w okresie międzysesyjnym lub                    

w sprawach projektów uchwał. 

- Brak. 

 

Ad. 18 

Zakończenie obrad LVII sesji Rady Gminy. 

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad dzisiejszej sesji Rady Gminy i brak 

dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady  LVII sesji Rady 

Gminy /godz. 14
07

.  

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Kierownik Zesp. Ds. Funduszy UE Agnieszka Pilarska. 

 

        Przewodniczący Rady 

          (-)Krzysztof Bańka 

 


